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Ige:
Olvassuk el Ef 6,12. v.-t + Ef 6,17b-18.
Isten kegyelméből elérkeztünk a 2020-as év utolsó napjához. Nehéz év volt!
Nemcsak a világjárvány külső körülményei miatt, hanem a járvánnyal felerősödött
szellemi harc miatt is. Ahogyan olvastuk az Ef 6:12-ben. Ezek ellen a szellemi
hatalmak ellen hatásosan harcolni csak a Szellem kardjával, Isten beszédével lehet
úgy, hogy közben vigyázunk, és állhatatosan imádkozunk.

A sötétség erőinek szellemi támadása most különösen az emberek
tájékoztatá-sában nyilvánul meg. A rádió, TV, internet, közösségi oldalak mind-
mind tájékoztatnak, de mindent összevetve a tájékoztatás zavaros és
ellentmondásos. Szinte mindennek hallunk az ellenkezőjéről is. Nyilvánvaló, hogy
az egyik nem lehet igaz. Ebből következik, hogy a tájékoztatás rengeteg hazugságot
és félrevezetést is tartalmaz. Az emberek egy része az egyiknek, más része a
másiknak hisz. Hogyan lehet ebben eligazodni? Csak Isten Szava, az Ige igazít el.

Nemcsak a világjárvánnyal kapcsolatban van ellentmondó és hazug
tájékoztatás, hanem szinte mindennel kapcsolatban. De most csak a járvánnyal,
azon belül is a Covid elleni oltással kapcsolatban szeretném bemutatni ezt a
szellemi megtévesztést, és rávilágítani a sikeres harc feltételeire. Pl., azt mondják,
hogy az oltással, sőt már a teszteléssel is egy pici „chip”-et vagy más hasonlót
ültetnek az emberbe, ami által kikapcsolják az akaratukat, és szinte robotokká teszik
az embert. Mások szerint éppen a védőoltással visznek az emberbe halálos
betegséget. Hogy tulajdonképpen nincs is járvány, csak azért találták ki, hogy
beolthassák az embereket, ezzel megöljék, vagy engedelmes rabszolgákká tegyék.
A hívő emberek számára a leginkább figyelemre méltó az a híresztelés, hogy aki
beoltatja magát, a fenevad (Antikrisztus) bélyegét veszi magára. Most csak ezzel
foglalkozzunk. Ez iskolapéldája annak, hogy a sötétség erőinek a támadása ellen
csak az Igével lehet felvenni a harcot. Ezzel szeretnék rámutatni a szellemi harc
többi területein való sikeres helytállásunk feltételeire is: Több Ige kell, kevesebb
internetezés!

Újévkor az Ige: Zsolt 90,12 volt: Taníts… hogy bölcs szívhez jussunk.
Ezekben a harcokban megmutatkozik, hogy ez évben bölcsebb lett-e a szívünk.

Olvassuk el a fenevad bélyegének a felvételéről szóló Igéket!
Jel 13,11-18 és Jel 14,6-12. Ez eligazít minket a felvetett kérdésről. Ezeknek

az eseménynek kell bekövetkezni, mielőtt a fenevad bélyegét fel lehetne venni:
1. Az Antikrisztus mellett megjelenik a hamis próféta, aki nagy jeleket tesz,
annyira, hogy tüzet is hoz alá az égből a földre, az emberek láttára. (Jel 13,13)
2. Elkészítik az Antikrisztus képét, amibe a hamis próféta szellemet ad, hogy
szóljon. Akik nem imádják a fenevad képét, azokat megölik. (Jel 13,14-15)
3. Ezután következik, hogy az emberek jobb kezére vagy homlokára bélyeget
tesznek. Csak az vehet és adhat, akin a fenevad bélyege van. (Jel 13,16-17)

Most, amikor az oltás már megkezdődött, és ha ez a fenevad bélyege lenne,
akkor a hamis prófétának már az emberek láttára tüzet kellett volna lehozni az
égből. De ilyet nem láttunk. Már el kellett volna készülnie az Antikrisztus képének,
amibe szellemet kellett volna adnia a hamis prófétának, és a képet halálbüntetés
terhe mellett imádni kellene. Nyilvánvaló, hogy ez még nem valósult meg. Csak az
vehet és adhat, akinek a Covid elleni védőoltást beadták? Nem! Mindezek arra
mutatnak, hogy az Ige szerint az Antikrisztus bélyegét felvenni ma még lehetetlen.
A mostani oltás nem lehet a fenevad bélyege.

De menjünk tovább! Olvastunk a 14. részből is, mert ott is vannak leírva
bizonyos jelek, történések, amik még megelőzik az Antikrisztus bélyegének
felvételét. Itt 3 angyalról olvastunk, akik az ég közepén repülve hirdetnek valamit:
4. Az első angyal az örökkévaló evangéliumot hirdeti a föld lakosainak minden
nemzetségnek és ágazatnak, és nyelvnek és népnek: … Féljétek az Istent, és neki
adjatok dicsőséget: mert eljött az ő ítéletének órája; és imádjátok azt, aki teremtette
a mennyet és a földet, és a tengert és a vizek forrásait. (Jel 14,6-7)

Testvérek! Tudom, hogy sokféleképpen magyarázták már ezt az Igét.
Hogy pl., a rádióhullámain repülve eljutott már minden néphez és nyelvhez az
evangélium. De itt nem arról az evangéliumról van szó, amit ma hirdetünk. Az
angyali üzenetnek lényeges része ez: eljött az ő ítéletének órája.Most nem Isten
ítéletét, hanem az Ő kegyelmét hirdetjük, ami J. Kr. által lett. Ez az angyal még nem
repült az égen, és ezt még nem hirdette ki.
5. A második angyal ezt hirdette: Leomlott, leomlott Babilon, a nagy város! mert az
ő paráznaságának haragborából adott inni minden pogány népnek. (Jel 14,8) Az
Igéből világos, hogy Babilon egy Isten ellen felépített gonosz rendszer. Van/lesz
politikai-gazdasági Babilon, és van/lesz szellemi-vallási Babilon. Itt elsősorban a
vallási Babilonról van szó. Erre utal a következő: az ő paráznaságának
haragborából adott inni minden pogány népnek. Tehát olyanokról van szó, akik
hűtlenek lettek Istenhez, paráznává lettek. Ennek a leomlását hirdette ki az angyal.

Testvérek! Hallotta már valaki ezt az angyali bejelentést? Nem! Leomlott
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ez a Babilon? Nem omlott le! Sőt, még ugyancsak épül, egyre jobban épül! Egyre
többen hűtlenné válnak Istenhez, és Ellene szervezkednek.
6. A harmadik angyal hangos szavait olvastuk a Jel 14,9. v.-től. Isten haragját
hirdeti azok ellen, akik egyrészt imádják a fenevadat, másrészt felveszik a bélyegét.
Ha valaki imádja a fenevadat és annak képét, és bélyegét felveszi vagy homlokára
vagy kezére, Az is iszik az Isten haragjának borából, amely elegyítetlenül töltetett
az ő haragjának poharába: és kínoztatik tűzzel és kénkővel a szent angyalok előtt
és a Bárány előtt. (Jel 14,9b-10)

Az angyali hangos szó ugyanarra utal, amiről az előbb a 13. részben
olvastunk: Az Antikrisztusnak és képének az imádásáról, és bélyegének a
felvételéről. Vagyis Isten figyelmezteti az embereket az angyal által, hogy ezt ne
tegyék. Ne imádják a fenevadat, ne vegyék fel a bélyegét, mert aki ezt teszi, az Isten
haragját vonja magára. Mégpedig nem is akármilyen haragját: A tűzzel és kénkővel
égő tóba kerülnek, És az ő kínlódásuknak füstje felmegy örökkön örökké; és nem
lesz nyugalmuk éjjel és nappal, akik imádják a fenevadat és annak képét, és ha
valaki az ő nevének bélyegét felveszi. (Jel 14,11)

Testvérek! Hallotta már valaki ezt a figyelmeztetést az égen repülő
angyaltól? Nem! És még valamit megjegyeznék: Az Írás más helyen részletesebben
leírja, milyen körülmények közt akarja az Antikrisztus imádtatni magát:
7. Fel kell épülnie a jeruzsálemi templomnak, és abba ül be a fenevad, hogy
istenként imádtassa magát. 2Thess 2:4 Aki ellene veti és fölébe emeli magát
mindannak, ami Istennek vagy istentiszteletre méltónak mondatik, annyira, hogy
maga ül be mint Isten az Isten templomába, Isten gyanánt mutogatván magát.

Az Úr Jézus is beszélt erről:Máté 24:15 Mikor azért látjátok majd, hogy az a
pusztító utálatosság, amelyről Dániel próféta szólott, ott áll a szent helyen…Máté
24,21-22:Mert akkor nagy nyomorúság lesz, amilyen nem volt a világ kezdete óta
mind ez ideig, és nem is lesz soha. És ha azok a napok meg nem rövidíttetnének,
egyetlen ember sem menekülhetne meg.

Testvérek! Világos, hogy az Antikrisztus imádata és bélyegének a
felvétele most még nem lehetséges, mert még nem lépett fel az Antikrisztus. Sőt,
csak a fellépésének második 3,5 évében lehet, amikor már felépül a jeruzsálemi
templom. Ezzel kapcsolatos Pál apostol figyelmeztetése: 2Thess 2:2-3 Hogy ne
tántoríttassatok el egyhamar a ti értelmetektől, se ne háboríttassatok meg, se lélek
által, se beszéd által, se nekünk [tulajdonított] levél által, mintha itt volna már a
Krisztusnak ama napja. Ne csaljon meg titeket senki semmiképpen. Krisztus ama
napja = az Úr napja, vagyis a nagy nyomorúság. Ez még nincs itt! Pedig az Ige
szerint ez meg kell, hogy előzze a fenevad bélyegének a felvételét.

Összefoglalva:Most még semmilyen oltással, és sehogy másképpen

nem lehet felvenni az Antikrisztus bélyegét.Miért? Mert annak az ideje – az
Írások szerint – csak a nagy nyomorúsággal jön el. Azon belül is meg kell előzze: a
hamis próféta megjelenése, csodatétele, hogy tüzet hoz le az égből az emberek
láttára. Fel kell épülni a templomnak Jeruzsálemben, hogy ott legyen a pusztító
utálatosság, vagyis az Antikrisztus ott imádtassa saját magát és a képét. Előbb
három angyali figyelmeztetésnek kell elhangzani, hogy Istent kell imádni, mert
eljött az Ő ítéletének órája. Hogy leomlott Babilon. És végül: Senki ne imádja a
fenevadat, és ne vegye fel a bélyegét, mert aki ezt teszi, az a tűzzel és kénkővel égő
tóba kerül.

A felsoroltak közül még egy sem következett be. Emiatt nem lehet a
Covid elleni oltással (és semmi mással sem) felvenni most még az Antikrisztus
bélyegét!

Testvérek! Nagyon kell figyelnünk az Igére! Zsid 2:1 Annak okáért annál is
inkább szükséges nekünk a hallottakra figyelmeznünk, hogy valaha el ne
sodortassunk. Kérem a testvéreket, hogy ne szóbeszéd után, ne a rádió, az Internet,
a közösségi oldalak alapján alkossanak véleményt, vagy fogadjanak el valamit,
hanem az Ige alapján. Nekünk, hívő embereknek a kezünkben van az Ige, mely
örökké megáll. Miénk J. Kr. és a Szt. Sz. Nem szabad mindent elhinnünk,
akármilyen logikusnak, szépnek, jámbornak és jónak hangzik is. Ez utolsó idő a
megtévesztés ideje. Egyetlen biztos iránytű van: Isten Igéje!

Befejezésül olvassuk el 1Ján 4:1 Szeretteim, ne higgyetek minden szellemnek,
hanem próbáljátok meg a szellemeket, ha Istentől vannak-e; mert sok hamis próféta
jött ki a világba. A szellemeket megvizsgálni kötelességünk! Ha valami ellenkezik
Isten Igéjével, az hamis, az a sötétség fejedelmeitől jön, és rombol. Pl., ez is, hogy a
védőoltással a fenevad bélyegét vesszük fel.

Mi a Sátán célja ezen félrevezetésekkel? Az, hogy minél több ember
meghaljon! Azt híreszteli: Nincs járvány, ne védekezz! Akkor többen halnak bele.
Ne adasd be a védőoltást! Azzal is többen halnak meg!

Az Antikrisztus bélyegét emlegetni azért nagyon káros, mert ezzel a hívők
hiteltelenítik magukat. Úgy járunk, mint a kiskondás, akinek tetszett, hogy farkast
kiáltott, és szaladtak az emberek, hogy megvédjék a jószágukat. Mikor ezt többször
eljátszotta, már nem hittek neki, és nem segítettek akkor sem, amikor tényleg jött a
farkas. A végén nem fognak a hívő emberek figyelmeztetésére hallgatni. Azokéra
sem, akik igazat mondanak, és akkor sem, amikor igen nagy szükség lesz rá.

Adjunk hálát az Úrnak, hogy megőrzött ebben az évben, a világjárványban is!
Adjunk hálát, hogy kezünkbe adta az Igét. Legyünk bölcsek: Ne olvassuk többet az
internetet, mint a Bibliát! Vigyázzunk, figyeljünk és imádkozzunk!
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